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Avuì paria 
Isidre Ballester I Torras 

ISIDRE BALLESTER I TORRAS, persona ben co-neguda a la VALL DEL TENES, té 30 anys, és soltar, Llicenciat en Historia —malgrat que, segons mani-festa ell mateix, pràcticament no ha exercit mai en aquesta matèria i sí com a professor de català—, actualment Batlle del Municipi de Lliçà d'Amunt i resident al mateix pöble. 
—Senyor Ballester, politicament sou de Convergèn-cla? 
—Politicament em vaig presentar a Lliçà d'Amunt en una Ilista de CiU, encara que jo era independent i continuo en la mateixa línia. 
—Sou batlle per elecció popular. Qué us va moure a presentar-vos com a cap de llista de CiU, l'abril del 79, a Lliçà d'Amunt? 
—Em van moure fonamentalment dues qüestions: Si sempre havíem estât dient que els Ajuntaments no funcionaven i que la solució —almenys jo ho tenia molt ciar— perqué els Ajuntaments rutllessin era anar a ocupar els Ajuntaments, i aquesta ocupa-ció se'ns presentava la possibilitat de fer-la a través d'unes eleccions democràtiques, entenia que jo tenia un cert deure moral de presentar-m'hi. A més, en aquells moments a Lliçà hi havia unes tensions molt fortes relacionadas amb el problema del Polígon de «Can Montcau» i jo era una de les persones que pú-blicament havia exposât que la gent que estava a l'Ajuntament en aquells moments anaven errats i s'equivoca ven. Per coherència amb mi mateix i per ètica personal, no hauria estât bé que m'hagués que-dat a casa l'abril del 79. 
Per una banda hi ha això; i per altra part, l'aspec-te de presentar-me per Convergència o no, a part que amb les idees que ha defensat C i U hi estic d'acord, una de Ies maneres d'anar a l'Ajuntament era a través de C iU. 
Un deis matisos sobre el fet de presentar-me r l'Ajuntament no perqué jo estigués més o menys convençut o tingués la certesa que ho pogués fer bé, sinó per una certa ètica, no em semblava coherent estar sempre a la barrera, estar a la defensiva car-regant-te la gent que està al davant, i quan un té la possibilitat d'anar a ocupar certs càrrecs públics, nc entenc que un no s'hi presenti. No entenc molta gent que estava a l'oposició i ara continua estant siste-máticament a l'oposició (és una de les coses que a Lliçà deu passar, i penso que també passa a altres pobles), perqué en molts aspectes fer les llistes muni-cipals del 79 va costar i en molts casos no van sortir massa rodones. Si molta d'aquesta gent, inclús ara que continúen a Toposició —amb tot el dret, natural-ment— i diuen que eis ajuntaments no rutilen, si no s'haguessin quedat a casa seva l'abril del 79, per co-moditat —penso que per comoditat—, indiscutible-ment, eis ajuntaments, i en el fons eis pobles, rutlla-rien d'una manera diferent. 
—Senyor Ballester; aleshores, la vostra idea de la política, podem considerar que és realment enciclo-pèdica? Entenem que la política és l'art d'organitzar eis pobles, administrar los, controlar-los, dirigir-los, millorar-los. Qué enteneu per política Sr. Ballester? 
—Indiscutiblement, jo diría que l'actitud amb qué 

jo he anat a l 'ajuntament ha estât fonamentalment una actitud de servei, i això m'ha portât alguns pro-blèmes i algunes incomprensions de gnit. Vaig arri-bar, concretant en el meu cas a l 'ajuntament de Lliçà, en un moment en qué el poblé estava dividit, molt dividit. Vaig arribar essent l'alcalde d'un bàndol del pöble; i aleshores, una de les coses que vaig dir el dia que vaig prendre possessio, i precisament és una de les coses que procuro revisar si compleixo o no, és que vull intentar ser alcalde de tot el poblé. No s'ola-ment de la gent que em va votar, sinó deis que em varen votar i deis que no em varen votar. 
Jo tindré Ies meves idees personals sobre política, sobre el que sigui; la gent cada u tindrà les seves idees; jo he vingut a l 'ajuntament no solament a ser-vir la gent que pensa o raona com jo, sinó a servir a tothom, a tot el poblé. 
—Si convenim que el sobirà és el poblé, si Ies persones que elegeix el poblé i Ies posa a la vanguar-da, és perqué l'administrin, organitzin, controlin, així han de fer-ho eis elegits, no? 
—Aquest és un deis plantejaments que arranca de finals del segle XIX, on tota la teoria absolutista del govern eau. Aleshores, indiscutiblement, un deis avantatges deis alcaldes elegits democràticament és que, per tant, sabem que tenim d'estar-hi quatre anys i que d'ací aleshores tenim de marxar; penso que això potser accentua encara més aquest carác-ter administratiu que pot ser molt diferent de quan eis alcaldes eren nomenats i a vegades s'hi passaven vint o trenta anys. Aleshores sí que realment ara un govern, i ara nosaltres hem vingut a complir una missió concreta, que és administrar aquest poblé; al cap de quatre anys, nosaltres marxarem i en vin-dran uns altres a continuar administrant. 
—Sabem que I'amic Ballester, abans de ser Batlle, havia promogut i intervingut en molts actes cultu-ráis, sobretot en la propagada «Volta en carro ais Països Catalans», iniciada a la Valí del Tenes. Creieu que això va influir d'una certa manera a fer que el poblé US votés? 
—D'analitzar eis résultats de Ies eleccions munici-pals a Lliçà, jo no n'he fat un estudi profund i se-riós ni conec ningú que l'hagi fet. Jo penso que les votacions, a Lliçà, van venir marcadas en el fons i en una certa part — ĵo no die que sigui tota— pel pr blema de CAN MONTCAU; crec que va ser, més que res, un cert plebiscit sobra la situació de CAN MONT-CAU SI, CAN MONTCAU NO. Dir, però, que els ré-sultats de les eleccions a Lliçà d'Amunt son tants r favor, tants en contra, no és veritat, això seria false-jar la Verität; però va ser un dels elements que van influenciar fonamentalment. Aleshores jo també pen-so que, en el fons, al résultat da Ies eleccions del 79, no hi havia potser unes persones clares; pense que més que anar a votar persones —la gent ho va entandre força— el que va fer guanyar vots, va èsser aïs equips; i concretant-me al fat que jo havia estât una de les persones que havia treballat a la «Volta en carro», és probable que la gent am conegués més, la gent amb qui havíem treballat més, havíem estât portant a terme totes aqüestes activitats culturáis amb el «pa amb tomàquet». 
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